

7 D 5 N



並业學之大為

THE ROOF OF JAPAN



並业等主

THE ROOF OF JAPAN

Tateyama Kurobe Alpen Route

DAY 1

吉隆坡国际机场 - 成田国际机场 机上用餐

在吉隆坡国际机场集合飞往成田国际机场,在飞机上过夜

2 DAY

成田国际机场 - 中部国际机场 - 爱知 (午/晚)

抵达成田国际机场后, 转机飞往名古屋

名古屋城

名古屋市的象征,别名为''金城''或''金鯱城'',源自于其屋顶上的''金鯱''装饰。是第一座被指定为国宝的城堡,也是日本三名城之一。

大须观音

是名古屋市中心的一座受欢迎的佛庙。目前的建筑是20世纪 的重建。

大须商业街

拥有数百年历史的商业区,拥有佛教寺庙和遍布精品店和餐厅的中央拱廊。

AY 3

爱知 - 高山 - 白川乡 - 石川 / 富山市(早/午/晚)

高山三町古街

老街古色古香,完整保存着江户时代的街景。家家户户都是木质房屋。门窗都是正面的镂空小方格,没有雕花转角,简单构造出秩序之美。处处可见红彤彤的圆形SARUBOBO,高山方言指"猴宝宝",是当地的形象代言。

白川乡

也被成为"合掌村",因其四面环山,水田纵横,保留了独特的传统茅草"手祈式"屋顶房屋而闻名,UNESCO世界文化遗产,也被誉为童话绿小镇。散落在村里的樱花树从四月开始盛开至五月初,同时村里开始插秧,稻田绿意葱葱为合掌村在晚春时更添美意。



·Shirakawago Village 白川乡

(P/Y) 石川 / 富山市 - 长野县 / 山梨 (早/午/晚)

立山黑部雪之大谷

日本最大的峡谷,由于气候多雨雪及地势险峻,使得这里的自然状态保存良好。立山为世界中屈指可数的豪雪地区,积雪量平均7公尺,量最高能达到20公尺。在这里你可以漫步在令人赞叹500公尺长的雪壁之中。

(早/午/晚) 长野县 - 山梨 - 富市 - 东京 (早/午/晚)

富士芝樱祭

日本最大规模的花祭,在这里可以观赏到白色、浅粉色及深 粉色的芝樱缤纷绽放,仿佛美丽的绒毯覆盖在大地上。

御殿場outlet

国际知名品牌的时尚、特色美食、家居用品和电子商品的销售店

足利花卉公园

这里的花季分为8大主题,数百种花在各自的花期展现出迷 人色彩。在这里你将有机会看到这里最大的亮点,一株超过 150年树龄的日本紫藤将在4月中旬至5月中旬盛开。

国营常陆海滨公园(郁金香&粉蝶花季节)

这里有开遍190公顷的春天花朵,来到这里你将沉浸在色彩缤纷的郁金香花丛中和漫山天蓝色粉蝶花的壮丽景色中。

🎢 千葉 - 成田国际机场 - 吉隆坡国际机场 📳

载送至成田国际机场乘搭飞机返回吉隆坡国际机场。



· Golden Shachihoko Nagoya Castle 金鯱





KUL AIRPORT - NRT AIRPORT

МОВ

Meet & KLIA Airport for departure, overnight on flight.



NRT AIRPORT - NGO AIRPORT - AICHI (L/D)

Arrive in NRT Airport, take a domestic flight to Nagoya

Nagoya Castle

The first castle is one of the three most famous castle in Japan, also designed as a national treasure. It is very much a symbol of Nagoya City, historically been called Kinjo which means "Golden Castle", as it is famous for the pair of golden shachihoko tiger-fish ornaments on its roof.

Osu Kannon Temple

A popular Buddhist temple in central Nagoya. The current buildings are 20th century reconstructions.

Osu Kannon Street

Centuries-old merchant quarter with Buddhist temples & a central arcade of boutiques & restaurants.



AICHI-TAKAYAMA-SHIRAKAWAGO-ISHIKAWA / TOYAMA (B/L/D)

Takayama San Machi Street

In the old streets, the traditional wooden townhouses still looks the way they did back in the Edo Period. The lattice doors & windows create a simple, uniform & beautiful landscape. In Takayama dialect SARUBOBO means "Baby Monkey", it is Takayama's representative character.

Shirakawago Village

An UNESCO world heritage village renowned for its rich cultural heritage and unique traditional thatched 'hand in prayer style' roof houses. Cherry blossoms start to blooms from April to early May. Rice is being planted in the fields at this time of year and you may experience lush green paddy fields in late spring.



· Fuji Shibazakura Festival 富士芝樱祭



ISHIKAWA / TOYAMA - NAGANO / YAMANASHI (B/L/D)

Tateyama Kurobe Alpen Route

Known as the "Roof of Japan". The route passes through the dynamic scenery of Mt.Tateyama in the Japan Alps. When spring comes, the Alpine route is literally 'carved through' the snow, here you may deeply impressed by the 18 meter high snow wall.



NAGANO - YAMANASHI - FUJI - TOKYO (B/L/D)

Fuji Shibazakura Festival

The largest flower festival in Japan, where you can watch white & pink colours shibazakura blooming like a beautiful carpet covering the ground.

Gotemba Premium Outlet

The outlets of international known brands of fashion, spot food, household & electronics goods.



TOKYO - TOCHIGI - IBARAKI - CHIBA (B/L/D)

Ashikaga Flower Park

The flower season here is divided into 8 major themes. Several hundred flowering plants and trees display their attractive hues at each stage. Here you have a chance to view the biggest highlight here, a 150 years old great wisteria blooming from mid april to mid may.

Hitachi Seaside Park (Tulip & Nemophila expecting)

Experience captivating springtime blossoms spreading across an area of 190 hectares. Immerse yourself in amazing colourful tulips garden and breathtaking view of sky-blue nemophila spread out over the hill.



CHIBA - NRT - KUL

(B)

Transfer to Narita Airport for flight departure.



·Hitachi Seaside Park 国营常陆海滨公园

您的日本旅游专家, 打造完美旅程

餐食 & 酒店住宿 MEALS & ACCOMMODATIONS

● 当地特色餐: 5早餐, 5午餐, 5晚餐 ((酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 日式天妇罗套餐, 朴叶味噌套餐, 涮涮锅)

Meals: 5 breakfasts, 5 Lunches, 5 Dinners (Hotel kaiseki dinner or buffet, Japanese set lunch, tempura, Shabu-Shabu, Tempura, Hobamiso set)

 Accommodation 住宿: 名古屋-1晚|富山-1晚|长野-1晚 (温泉酒店)|东京-1晚(市中心)|千葉-1晚 Nagoya – 1 night | Toyama – 1 night | Nagano - 1 night (onsen hotel) | Tokyo – 1 night



条规 TERMS & CONDITIONS

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间, Sense Japan将保留更改或取消行程的权利。

Sense Japan reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

- 详情条规,请参阅单据背页 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice
- 团队确认出发有最低人数要求。 Minimum group size is required for a confirmed departure.

每位参与Sense Japan旅游团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现 无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等) 因而引发额外支出的问题,Sense Japan一概不负责,旅客需自行负责额外

Every person participating in Sense Japan tours shall travel at his/her own risk. WE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war

- 以上图片仅供参考,请以实物为准。
 All pictures shown are illustration purpose only.
- 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。 In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer

日本团 - 附加条规 JAPAN TOURS

ADDITIONAL TERMS & CONDITIONS

- 所有行程以中文讲解为主。 若有需要,将提供简单的英语翻译。 Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.
- 房型以两张单人床为主 Room type are based on twin sharing room.

旅行必备 TRAVEL ESSENTIALS

护照或签证-团员有责任确保护照有效期至少6个月以上(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at lease six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and perimts have been acquired.

• 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。 Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Flight Details - Subject to Change

Date	Flight	Routing	Time
17 Apr	JL 724	KUL / NRT	2250 / 0700+1
18 Apr	JL 3083	NRT / NGO	1030 / 1140
23 Apr	JL 723	NRT / KUL	1115 / 1755
19 Apr	PR 530	KUL / MNL	0045 / 0435
19 Apr	PR 438	MNL / NGO	0605 / 1115
24 Apr	PR 427	NRT / MNL	1340 / 1730
24 Apr	PR 529	MNL / KUL	2000 / 2345

注意事项 IMPORTANT NOTES*

- All MISC charges are subject to change without prior notice.
- Seats availibility and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- Flight schedule above is subject to change.
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Tour fare: